



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№17-1/285

*Enclosure:
as stated, on 2 p.*

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the CICA Member States and has the honour to forward the draft agendas of the Special Working Group (SWG) and Senior Officials Committee (SOC) to take place on 21 June 2021 and 23 June 2021 respectively. Both meetings will be held in an online format and will start at 14:00 by Nur-Sultan time (GMT+6 hours).

The Secretariat kindly requests the Member States to provide their comments on the enclosed draft agendas of the SWG and SOC by 1 June 2021.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 24 May 2021

**MEMBER STATES
OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES
IN ASIA**





**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№17-1/285

*Приложение:
упомянутое,
на 2 л.*

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение государствам-членам СВМДА и имеет честь препроводить проекты повестки дня заседаний Специальной рабочей группы (СРГ) и Комитета старших должностных лиц (КСДЛ), которые состоятся 21 июня 2021г. и 23 июня 2021г. соответственно. Оба заседания будут проходить в онлайн формате и начнутся в 14:00 по времени г.Нур-Султан (GMT+6 часов).

Секретариат любезно просит выразить мнения относительно прилагаемых проектов повестки дня СРГ и КСДЛ до 1 июня 2021г.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить государствам-членам СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 24 мая 2021 г.

**ГОСУДАРСТВА-ЧЛЕНЫ
СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ И
МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**





Secretariat

DRAFT AGENDA

of the online meeting of the CICA Special Working Group (SWG)
21 June 2021 at 14:00 by the time of Nur-Sultan (GMT+6 hours)

1. **Opening of the meeting**
 - Statement by the Director of Department of Asia-Pacific Region of the Ministry of Foreign Affairs of Kazakhstan Mr. Zh. Kyraubayev
2. **Adoption of the agenda**
3. **Consideration of the draft of the updated CICA Catalogue of Confidence Building Measures**
4. **Consideration of the draft CICA action plan on implementation of the UN Global Counter-Terrorism Strategy**
5. **Consideration of the proposal on the CICA Council of Eminent Persons**
6. **Consideration of the proposal on the CICA Think Tanks Forum**
7. **Consideration of the proposal on general guidelines for conducting events on implementation of CICA confidence building measures**
8. **Consideration of conceptual approaches to a review mechanism of implementation of CICA confidence building measures**
9. **Any other business**



Secretariat

ПРОЕКТ ПОВЕСТКИ ДНЯ

заседания Специальной рабочей группы (СРГ) в онлайн формате
21 июня 2021 г., 14:00 по времени г.Нур-Султан (GMT +6)

- 1. Открытие заседания**
 - Выступление Директора Департамента Азиатско-Тихоокеанского региона МИД РК Ж.Кыраубаева
- 2. Утверждение Повестки дня**
- 3. Рассмотрение проекта обновленного Каталога мер доверия СВМДА**
- 4. Рассмотрение проекта Плана действий СВМДА по реализации Глобальной контртеррористической стратегии ООН**
- 5. Рассмотрение предложения о Совете мудрецов СВМДА**
- 6. Рассмотрение предложения о Форуме аналитических центров СВМДА**
- 7. Рассмотрение предложения об общих руководящих принципах проведения мероприятий по осуществлению мер доверия СВМДА**
- 8. Рассмотрение концептуальных подходов к обзорному механизму реализации мер доверия СВМДА**
- 9. Разное**



Secretariat

DRAFT AGENDA

of the online meeting of the CICA Senior Officials Council (SOC)
23 June 2021 at 14:00 by the time of Nur-Sultan (GMT+6 hours)

1. **Opening of the meeting**
 - Statement by the First Deputy Minister of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan Mr. K.Sh. Nuryshev
2. **Adoption of the agenda**
3. **Political discussions of the theme “New role of Asia in international affairs and adaptation of CICA to new conditions”**
4. **Approval of the CICA observer status for Turkmenistan**
5. **Consideration of the draft of the updated CICA Catalogue of Confidence Building Measures**
6. **Consideration of the draft CICA action plan on implementation of the UN Global Counter-Terrorism Strategy** with invitation of the UN Under-Secretary-General for Counter-Terrorism, Head of the UN Office of Counter-Terrorism, Ambassador V.I. Voronkov as a speaker
7. **Consideration of the proposal on the CICA Council of Eminent Persons**
8. **Consideration of the proposal on the CICA Think Tanks Forum**
9. **Consideration of the proposal on general guidelines for conducting events on implementation of CICA confidence building measures**
10. **Consideration of conceptual approaches to a review mechanism of implementation of CICA confidence building measures**
11. **Any other business**



Secretariat

ПРОЕКТ ПОВЕСТКИ ДНЯ

заседания Комитета старших должностных лиц (КСДЛ) в онлайн формате 23 июня 2021 г., 14:00 по времени г.Нур-Султан (GMT +6)

1. **Открытие заседания**
 - Выступление Первого заместителя министра иностранных дел Республики Казахстан К.Ш. Нурышева
2. **Утверждение Повестки дня**
3. **Политические дискуссии на тему: «Новая роль Азии в международных делах и адаптация СВМДА к новым условиям»**
4. **Утверждение статуса наблюдателя СВМДА для Туркменистана**
5. **Рассмотрение проекта обновленного Каталога мер доверия СВМДА**
6. **Рассмотрение проекта Плана действий СВМДА по реализации Глобальной контртеррористической стратегии ООН с приглашением Заместителя Генерального секретаря ООН, Главы Контртеррористического управления, Посла г-на В.И. Воронкова в качестве докладчика**
7. **Рассмотрение предложения о Совете мудрецов СВМДА**
8. **Рассмотрение предложения о Форуме аналитических центров СВМДА**
9. **Рассмотрение предложения об общих руководящих принципах проведения мероприятий по осуществлению мер доверия СВМДА**
10. **Рассмотрение концептуальных подходов к обзорному механизму реализации мер доверия СВМДА**
11. **Разное**